

Date: 17 September 2026

التاريخ: 17 سبتمبر 2026

Ref: TTC/Disclosure/2026/39

الإشارة: TTC/Disclosure/2026/39

To/ Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Announcement of Opening Nominations for Election of a Supplementary Board Member

الموضوع: إعلان فتح باب الترشح لانتخاب عضو مكمل في مجلس الإدارة

The Board Directors of Trolley General Trading Company announces the opening of nominations for Board membership to elect a supplementary member for the remaining term of the current Board, Eligible candidates, in accordance with Law No. 7 of 2010 and its amendments, the Companies Law, and regulatory instructions, are invited to submit their applications to: t.shalabi@trolley.com.kw Nominations period will open on 17/09/2026 and will remain open for one month. Candidates are required to submit a nomination letter and provide the following documents:

يسر مجلس ادارة شركة ترولي للتجارة العامة ، ان يعلن عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة لانتخاب عضو مكمل للفترة المتبقية من عمر المجلس الحالي ، وعلى السادة الراغبين في الترشح لعضوية مجلس الإدارة فيمن تتوفر فيهم قواعد الترشح المحددة والمنصوص عليها وفقا للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال و تنظيم نشاط الأوراق المالية و تعديلاتهما ، وقانون الشركات وتعليمات الجهات الرقابية ، تقديم طلبات الترشح الى البريد الالكتروني t.shalabi@trolley.com.kw ، هذا وسيتم فتح باب الترشح اعتباراً من تاريخ 2026/09/17 ولمدة شهر، ويتعين على المرشح تقديم كتاب رغبة بالترشح

وارفاق ما يلي:

1. Resume and academic qualifications.
2. Details of current and previous board and committee memberships.
3. Disclosure of companies they manage, own, or that conduct similar activities.
4. Criminal status certificate issued by the General Department of Criminal Evidence at the Ministry of Interior.
5. Authorization letter to obtain a legal status certificate from the Capital Markets Authority.

1. السيرة الذاتية والمؤهلات العلمية.
2. بيان عدد وتاريخ عضويته في مجالس إدارة الشركات المساهمة واللجان التي تولى عضويتها.
3. بيان بالشركات المساهمة التي لا يزال يتولى عضويتها والشركات التي يشترك في ادارتها او ملكيتها او تمارس اعمالا شبيهة بأعمال الشركة.
4. شهادة الحالة الجنائية صادرة من الإدارة العامة للأدلة الجنائية لدى وزارة الداخلية.
5. كتاب تفويض من المرشح للشركة لطلب شهادة لمن يهيم الأمر والخاصة بسلامة الموقف القانوني للمرشح والصادرة من هيئة أسواق المال.

For further inquiries, candidates may contact us on: 90911942

ولمزيد من الاستفسارات يمكن للسادة الراغبين بالترشح الاتصال على الرقم التالي:

90911942

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Faisal Yaqoub Boodai
Chairman

فيصل يعقوب بودي
رئيس مجلس الإدارة

